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Abstract (en)
[origin: US4502935A] In an electrolytic cell having a membrane and vertical electrodes composed of a plurality of units, a. the electrode having one
polarity is horizontally divided into a plurality of units, b. the electrode having the opposite polarity is vertically divided into a plurality of units, and c.
the units of at least one of the two electrodes are adapted to be displaced by spring elements. Spacers are suitably provided between the units of
that electrode which is not contacted by the membrane.

Abstract (de)
In einer Membran-Elektrolysezelle mit aus mehreren Einheiten zusammengesetzten vertikal angeordneten Elektroden, ist a) die Elektrode der einen
Polarität in mehrere Einheiten horizontal geteilt, b) die Elektrode der entgegengesetzten Polarität in mehrere Einheiten vertikal geteilt, und c) sind
die jeweiligen Einheiten mindestens einer der beiden Elektroden durch Federelemente verschiebbar. Zweckmäßig sind zwischen den Einheiten der
Elektrode, an welcher die Membran nicht anliegt, Abstandhalter angeordnet.
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